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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:3448 Åtgärder för att motverka granbarkborren

Granbarkborren svärmar nu för andra gången i år i landets skogar.

De som har sina skogar i närheten av landets olika skogsreservat har dessutom 
ofta upplevt ännu större skador på sina granskogar då staten sköter sina reservat 
undermåligt när det gäller bekämpning av granbarkborren.

När ett angrepp upptäcks måste man snabbt avverka skogen och forsla ut virket 
för att försöka minimera skadorna. Där angreppen är större överväger man ofta 
att avverka ett större område och det är då problemet uppstår. Om du ska 
avverka mer än 0,5 hektar av din skog måste du först skicka in en anmälan till 
Skogsstyrelsen. Det ska du göra minst sex veckor innan du påbörjar din 
avverkning. Då kan skogen redan vara angripen och virket har tappat både 
värde och kvalitet.

Därför borde regeringen tillfälligt ta bort kravet på att anmäla hyggen över 0,5 
hektar sex veckor innan avverkning.

Min fråga till näringsminister Ibrahim Baylan är därför:

 

Avser ministern att ta några initiativ gällande regeln om sex veckors anmälan 
innan avverkning genom att se över möjligheten att tillfälligt ta bort den regeln 
när det gäller skog som är kraftigt angripen av granbarkborre?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-16
Besvaras senast
2021-08-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


